
 

. ПРОТОКОЛ № 56 

Засідання бюджетної комісії Дрогобицької міської ради 

 

від 24.01.2018 року 

 

Присутні: 

Р.Курчик – голова комісії.  

О.Жуковська – заступник голови комісії. 

В.Тюска – член комісії  

Т.Городиський – секретар комісії. 

О.Скірко – член комісії 

М.Шеремета – член комісії.  

Б.Пристай – член комісії. 

 

Запрошені:  

О.Хрущ – секретар міської ради. 

О.Савран – начальник фінансового управління. 

Р.Москалик – директор департаменту міського господарства.  

Т.Демко – голова комісії з питань житлово-комунального господарства, 

будівництва, архітектури, екології, довкілля, транспорту та зв’язку.  

М.Лужецький – член комісії з питань житлово-комунального господарства, 

будівництва, архітектури, екології, довкілля, транспорту та зв’язку.  

О.Майданюк – член комісії з питань житлово-комунального господарства, 

будівництва, архітектури, екології, довкілля, транспорту та зв’язку.  

Л.Пелещак – начальника відділу з питань оренди відділу оренди та 

приватизації комунального майна. 

І.Дацко – в.о. директора КП «Муніципальна варта». 

В.Гошівська – провідний економіст відділу охорони здоров’я. 

І. Юзвак – юрист - консульт відділу охорони здоров’я. 

О. Соломчак – завідувач сектору з питань фізичної культури та спорту.   

 



 

.  

Порядок денний: 

1. Підсумок основної діяльності за період з 01.05.2017 по 31.12.2017 

роки КП «Муніципальна варта». 

Доповідач – в.о. директора КП «Муніципальна варта» – І.Дацко. 

2. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми 

забезпечення зубного протезування пільгової категорії населення мм. 

Дрогобича і Стебника на 2018 рік. 

Доповідач – юрист – консульт відділу охорони здоров’я – І.Юзвак. 

3. Розгляд переліку звернень щодо продажу земельних ділянок. 

Доповідач –– начальника відділу з питань оренди відділу оренди та 

приватизації комунального майна - Л.Пелещак. 

4.  Розгляд проекту рішення «Про встановлення розміру орендної 

плати» для Стрийського місцевого центру з надання безоплатної вторинної 

допомоги. 

Доповідач – член постійної комісії з питань бюджету, планування 

фінансів, цінової політики та інвестицій – В.Тюска. 

5. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до міського бюджету м. 

Дрогобича на 2018 рік». 

Доповідач – начальник фінансового управління  – О.Савран. 

6. Розгляд проекту рішення «Про затвердження списку та розміру 

грошової винагороди провідним спортсменам міст Дрогобича і 

Стебника та їх тренерам за високі спортивні досягнення та підготовку 

спортсменів високого рівня». 

Доповідач – завідувач сектору з питань фізичної культури та спорту – 

О. Соломчак.   

 

СЛУХАЛИ: Р.Курчика, який запропонував затвердити порядок 

денний. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний із доповненнями. 



 

. ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» -0; «утримались» - 0. 

 

1. Підсумок основної діяльності за період з 01.05.2017 по 31.12.2017 

роки КП «Муніципальна варта». 

СЛУХАЛИ:  в.о. директора КП «Муніципальна варта» – І.Дацко, 

який проаналізував діяльність даного підприємства. Довів до відома, що 

інспекторами оформлено 125 приписів за фактом вчинення адміністративних 

правопорушень, з них 104 приписи усунуто правопорушниками добровільно. 

Також складено протоколи про адміністративні адміністративні 

правопорушення та оформлено 65 адміністративних справ, 38 рапортів, 

пов’язаних з викликами поліції та карети швидкої медичної допомоги, 

зафіксовано 16 торговельних об’єктів, які провадять торговельну діяльність 

через дрібну, дрібно роздрібну торговельну мережу без оформленого 

відповідно до законодавства вимог, торговельного патенту, ліцензії, 

сертифіката відповідності на продукцію, яка підлягає обов’язковій 

сертифікації. Забезпечено охорону публічного порядку на 26 загальноміських 

заходах, опрацьовано 14 звернень мешканців м. Дрогобича. 

Слухали звернення голови комісії - Р.Курчика щодо повторного 

виділення коштів на 2018 рік.  Наголосив,  що минулого року на дане 

підприємство було закуплене все обладнання, одяг та техніка. Попросив 

надати роз’яснення щодо потреб у 2018 році. 

В.о. директора КП «Муніципальна варта» – І.Дацко підкреслив, що у 

підприємстві штатний розпис складається з 60 осіб, включаючи охорону, а 

штатних працюючих одиниць  - 23. Також довів до відома посадові оклади 

працівників КП «Муніципальна варта». 

Т.Демко – голова комісії з питань житлово-комунального 

господарства, будівництва, архітектури, екології, довкілля, транспорту 

та зв’язку дав запитання щодо роз’яснення листа заступника з гуманітарних 

питань щодо дофінансування 1100,0 тис.грн. на охорону лікарняного містечка.     

І.Дацко доповів, що ці кошти будуть використані на забезпечення 

охороною входу та виходу в приймальному відділення, яке працює 



 

. круглодобово, здійснення контролю за заїздом та виїздом на територію 

лікарні.  

Т.Демко доніс інформацію до усіх присутніх, що написавши 

депутатський запит начальнику Дрогобицького районного управління охорони 

щодо вартості  демонстративного під’їзду до лікарняного містечка по вул. 

А.Шептицького у вечірній та нічний час та щодо вартості встановлення 

тривожної кнопки у Центральній міській лікарні (приймальне відділення).  

Надавши відповідь на даний лист, повідомили, що вони готові реагувати 

на виклики, виїжджаючи на місце, що коштуватиме 48,0 тис.грн. в рік, 

вартість монтажу та обладнання тривожної кнопки  – 7,2 тис.грн. та вартість 

абонентської плати за спостереження та реагування тривожної кнопки - 8,4 

тис.грн.  Ці всі послуги будуть коливатися в рік в межах 60,0 тис.грн.  

Токож додав, що після створення КП «Муніципальна варта» 

покращення у місці взагалі не відбулося.  

ВИРІШИЛИ: Взяти до уваги вищенаведену інформацію та подати 

дану інформацію на сайт. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

2. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми 

забезпечення зубного протезування пільгової категорії населення мм. 

Дрогобича і Стебника на 2018 рік. 

СЛУХАЛИ:  Юриста – консульта  відділу охорони здоров’я – 

І.Юзвак, яка ознайомила з даною Програмою. Підкреслила, що однією з 

найбільш актуальних проблем в Україні є стан здоров’я населення, в тому 

числі його складової – стоматологічного здоров’я. Додала, що  виконання 

даної Програми дасть можливість запобігання в значній мірі тяжких 

стоматологічних і пов’язаних з ними ускладнень, продовження комплексної 

системи профілактики стоматологічних захворювань у дитячого населення та 

запротезування 100 громадян пільгової категорії населення, в т.ч. не менш 20 

учасників та інвалідів АТО.  



 

. ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення та подати на розгляд 

сесії. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

3. Розгляд переліку звернень щодо продажу земельних ділянок: 

- продаж земельної ділянки площею 29 кв.м. на вул. Сагайдачного, 37 б 

для обслуговування нежитлової будівлі (покупець Прокопович Н.П.) 

ВИРІШИЛИ: Проголосувати за продаж земельної ділянки площею 29 

кв.м. на вул. Сагайдачного, 37 б для обслуговування нежитлової будівлі  

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

- продаж земельної ділянки площею 89 кв.м. на вул. Є.Коновальця, 18 

для обслуговування нежитлової будівлі (покупець Федорів Я.В.) 

ВИРІШИЛИ: Проголосувати за продаж земельної ділянки площею 89 

кв.м. на вул. Є.Коновальця, 18 для обслуговування нежитлової будівлі.                       

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

- продаж земельної ділянки площею 700 кв.м. на вул. М.Грушевського, 

16 А для обслуговування нежитлової будівлі (покупець МПП «Всеволод») 

ВИРІШИЛИ: Проголосувати за продаж земельної ділянки площею 700 

кв.м. на вул. М.Грушевського, 16 А для обслуговування нежитлової будівлі 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

4.  Розгляд проекту рішення «Про встановлення розміру орендної 

плати» для Стрийського місцевого центру з надання безоплатної вторинної 

допомоги. 

СЛУХАЛИ:  Члена постійної комісії з питань бюджету, планування 

фінансів, цінової політики та інвестицій – В.Тюску, який звернувся з 

проханням щодо встановлення орендної плати для Стрийського місцевого 



 

. центру з надання безоплатної вторинної правової допомоги у розмірі 1,00 

грн. з ПДВ в рік, на період з 01.01.2018 року по 31.12.2018 року. 

 ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення та подати на 

розгляд сесії. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

5.  Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до міського бюджету 

м. Дрогобича на 2018 рік». 

СЛУХАЛИ:  Начальника фінансового управління – О.Савран, яка 

ознайомила з даним проектом рішення.  

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення та подати на 

розгляд сесії. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

6. Розгдяд проекту рішення «Про затвердження списку та розміру 

грошової винагороди провідним спортсменам міст Дрогобича і 

Стебника та їх тренерам за високі спортивні досягнення та підготовку 

спортсменів високого рівня».  

СЛУХАЛИ:  Завідувача сектору з питань фізичної культури та 

спорту – О. Соломчака, який ознайомив з даним проектом рішення.  

 ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення та подати на 

розгляд сесії. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

 

Голова комісії                                                                               Р.Курчик 

Секретар комісії                                                                           Т.Городиський 


